
Utredningsdirektiv efter motion om fullstor konstgräsplan på Movalla IP 

Socialdemokraterna har lämnat en motion till fullmäktige om att upprätta en fullstor konstgräsplan 

på Movalla IP.  

Kultur- och fritidsnämnden ser positivt på förslaget. Ett antal frågor behöver i ett första läge 

besvaras. Kultur- och fritidsnämnden lämnar därför följande utredningsdirektiv till förvaltningen.  

Kultur- och fritidsförvaltningen ska i samråd med Movalla IP besvara följande frågor och 

återrapportera till nämnden:  

-Hur ser nuvarande behov av konstgräs ut? Och hur ser nyttjandegraden av den befintliga 

konstgräsplanen i Vaggeryd ut? 

Ca 420 timmar per år används nuvarande konstgräsplanen i Vaggeryd.  

-Hur ser markförhållanden och förutsättningar för att etablera en konstgräsplan på Movalla ut?  

Ett alternativ är att ta nuvarande B-plan i anspråk. B-planen används idag ca 360 timmar per år. En 

viktig fråga är hur belysning påverkar trafiksituationen på E4 samt boende i närområdet.  

-Vad kostar driften av en ny konstgräsplan och vem ska ansvara för driften? 

Maskinparken behöver uppdateras. Ca 1 mnkr. I Vaggeryd har VIP 200 tkr i driftbidrag för 

konstgräset.  

-Vilka olika alternativ till plan finns och vad blir investeringskostnaden? 

Om B-planen tas i anspråk behövs belysning. Ett alternativ (Lessebo) är att anlägga banan direkt på 

gräsplanen. En fråga är om belysning godkänns med tanke på närheten till E4 samt boende i 

närheten. Liatorp 6,2 mnkr. Byggd på grusplan. Tingsryd 7,1 mnkr på gammal gräsplan. 

Strömsnäsbruk, gammal grusplan 9,5 mnkr. Belysning kostar ca 1 mnkr. SBR med sviktpad på 

samtliga alternativ. Viktigt med asfalterade ytor runtomkring. Rekommenderad yta 105 *65 m.  

-Vilka bidrag finns att söka? Boverket, Leader, Allmänna arvsfonden.  

 

Sammanfattning:  

En omvärldsbevakning visar att kostnaden för att anlägga en ny konsgräsplan uppgår till ca 10 mnkr. 

Siffran kan justeras ned beroende på hur mycket bidrag som kan erhållas för projektet. Driften 

uppgår till ca 200 tkr årligen. Vidare utredning behövs kring nyttjandegraden. Konstgräsplanen på 

Vaggeryds IP organiseras på ett nytt sätt inom Vaggerds IPs regi från januari 2023. Konsekvenserna 

av detta går inte att utvärdera förrän efter första halvåret 2023. Vi står även inför en utredning av 

driftsformerna av idrottsplatserna. I nuläget har Movalla utmaningar med driftbudgeten. I en framtid 

i en växande kommun ser Kultur- och fritidsnämnden en utökning av arenor för idrott och rekreation, 

vilket mycket väl kan innefatta ytterligare konstgräsplaner i kommunen. I planeringen bör beaktas att 

konstgräsplanen i Vaggeryd kommer att behöva åtgärdas och sannolikt anläggas på nytt då den går 

mot att uppnå sin tekniska livslängd.  

Detta sammantaget gör dock att Kultur- och fritidsnämnden i nuläget föreslår kommunfullmäktige 

att avslå motionen.  


